
PBO vergadering 11 december 2023 om 19:30 uur in het RTW gebouw, Mauritslaan 55, 
Waddinxveen 

Notulen no. 11 

Aanwezig: Netty Heikamp, Adrie Neven (voorzitter) en Bert Woudenberg 

1. De voorzitter opent de vergadering, Netty Heikamp is de notulist. 

2. Verslag no. 11 wordt goedgekeurd. Opm. BW: een voorgesteld programma voor/van 
bedrijven is uitgezet bij Henk de Bas. Hij komt er op terug. 

3. Mededelingen van de voorzitter RTW: 

3a. Mededeling vanuit bestuur RTW: Willy en Theo Klomp zijn gestart met het delegeren van 
taken. Ben Peereboom is toegetreden als penningmeester en neemt de boekhouding per 13 
december 2023. Verder zal hij alle facilitaire taken op zich nemen. over van Willy Klomp. 
Marjolein de Jonge zal als nieuw bestuurslid de inkoop gaan doen alsook Willy en Theo 
Klomp assisteren. Reclame zal nu via doorlopende facturering gaan. Het bestuur zal zich 
meer gaan bezighouden met sponsoring. Mark de Vink zal alle stream- en beeldstream en 
de website gaan onderhouden en beheren.  

3b. De nieuwe subsidieaanvraagronde zal eind maart plaatsvinden. Hiervoor wordt door alle 
omroepen één website aangemaakt die 1 maart gereed moet zijn. Dit houdt in dat er niet een 
groot aantal eigen geschreven berichten moet komen, maar minimaal 5 berichtjes per dag 
per streekomroep. 

Er is nog steeds geen duidelijkheid van de NLPO hoe het er uit gaat zien per 01-01-2026. 
Wel duidelijk is dat  er per streekomroep 1 licentie komt. Nog steeds is er geen antwoord op 
de vraag hoeveel frequenties er zullen komen. De huidige, demissionaire staatssecretaris  
van Cultuur en Media is inmiddels opgestapt en het is bekend dat de PVV geen voorstander 
is van de NPO en NLPO. 

Het slechtste scenario: 1 á 2 frequenties. Dan komt Waddinxveen alleen nog voor als 
de hefbrug naar beneden valt. De vergadering is hier zeer bezorgd over. Want dat zou 
kunnen betekenen dat de nieuwe studio van de RTW overbodig wordt, politici en 
vertegenwoordigers van de Waddinxveense kerkgemeenschappen voor hun bijdragen 
aan diverse programma’s naar bijvoorbeeld Woerden moeten reizen voor de beperkte 
tijd die de RTW toegewezen zal krijgen.  

Het mooiste scenario zal zou kunnen zijn: een streekomroep met 1 licentie en 7 eigen 
frequenties. Je behoudt dan je lokaliteit en identiteit met de voordelen van een gezamenlijke 
redactie en het doorzetten van de programmering 



3c. Op- een aanmerkingen PBO Leden. Bert Woudenberg merkt, als frequent luisteraar van 
de RTW radio, op dat er sinds de RTW op de nieuwe locatie uitzendt, er veel storingen 
voorkomen. Hij merkt ook op dat er minder enthousiasme uitstraalt. Veel presentatoren 
komen niet uit Waddinxveen en dat is te merken volgende hem. Ook zouden er meer 
publieksuitzendingen moeten komen wat het geheel levendiger kan maken. Graag zou het 
PBO willen weten wanneer die publieksuitzendingen plaatsvinden zodat het PBO niet 
achteraf e.e.a. verneemt. Ook valt hem op dat bij uitval altijd Willy en Theo Klomp de 
presentaties overnemen. Dat is mooi natuurlijk, maar legt wel een druk op hen.   

5.  Rondvraag 

Netty Heikamp kondigt haar vertrek op termijn aan. 

6. Sluiting 

 

A.C. Neven     
voorzitter     




